
 

INFORMACJA O URZĘDZIE GMINY W DYWITACH 

W JĘZYKU ŁATWYM DO CZYTANIA 

I ZROZUMIENIA - ETR 

 

 Logo tekstu łatwego do czytania i rozumienia:  

głowa nad otwartą książką i podniesiony  

w górę kciuk w geście OK 

 

Urząd Gminy w Dywitach, czyli w skrócie Urząd, znajduje się przy 

ul. Olsztyńskiej 32 w Dywitach. 

 

Budynek Urzędu Gminy (widok od strony ulicy Olsztyńskiej). 

 



Urząd Gminy w Dywitach to miejsce, w którym pracuje Wójt 
i urzędnicy.  

Wójt jest kierownikiem Urzędu. Wójtem Gminy Dywity jest Daniel 
Zadworny 

Wójtowi w pracy pomagają Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy 
oraz pozostali pracownicy.  

Budynek ma trzy części A, B, C oraz cztery wejścia – wejście główne 

do części A jest od strony ul. Olsztyńskiej. 

 

Wejście główne do Urzędu Gminy. 

 

 

 

 

 



Drugie wejście do części A jest od ul. Spółdzielczej. 

Wejście boczne do części A Urzędu Gminy. 

 

Wejście do części B jest od ul. Spółdzielczej.  

 

Wejście do części B Urzędu Gminy. 



Wejście do części C Urzędu – to wejście jest odpowiednie dla osób 

z niepełnosprawnościami i osób starszych. 

 

Wejście do części C Urzędu Gminy. 

Gdy wejdziesz do części C zobaczysz Kasę. 

 
Kasa w Urzędzie Gminy 



Czym zajmuje się Urząd?  

• organizuje różne wybory, na przykład na Prezydenta Polski, wybory do 

Sejmu i Senatu,  

• wydaje dowody osobiste,  

• zajmuje się rolnictwem,  

• zajmuje się budżetem gminy,  

• ustala jakie będą podatki,  

• naprawia drogi gminne, 

• prowadzi spis ludności w gminie. 

W Urzędzie możesz na przykład:  

• zameldować się, 

• wyrobić dowód osobisty,  

• zgłosić urodzenie dziecka,  

• zgłosić prowadzenie własnej firmy,  

• otrzymać akt zgonu, akt urodzenia lub małżeństwa,  

• wziąć ślub cywilny,  

• zapłacić podatki oraz inne opłaty (np. za odpady komunalne).  

 

Zapraszamy do Urzędu 

w poniedziałki w godzinach od 8:00 do 16:00 

i od wtorku do piątku w godzinach od 7:30 do 15:30 

 

Żeby załatwić sprawy w Urzędzie możesz:  

• napisać potrzebne pismo i wysłać na adres: Urząd Gminy w Dywitach, 

ul. Olsztyńska 32, 11-001 Dywity,  

• przynieść pismo do Urzędu i zostawić je w Biurze Obsługi Interesanta,  

• napisać pismo i wysłać je za pomocą platformy e-PUAP,  

• napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: ug@ugdywity.pl,  

• wysłać fax pod numer 89 512 01 24, 

• zadzwonić pod numer 89 524 76 40,  

• zadzwonić lub wysłać SMS/MMS pod numer 535 737 916, 

• przyjść do Urzędu i spotkać się z pracownikiem.  



Osoby głuche i słabosłyszące, po wcześniejszym umówieniu, mogą 

skorzystać z tłumacza języka migowego. 

Tłumacz jest za darmo.  

Aby sprawdzić numery telefonów do wszystkich pracowników 

Urzędu, kliknij TUTAJ . 

 

 

 

Jak trafić do Biura Obsługi Interesanta i Sekretariatu? 

 

 

Wchodzisz wejściem głównym – od ulicy Olsztyńskiej: 

 

 

 

https://bip.ugdywity.pl/187/391/Dane_kontaktowe/


Gdy wejdziesz do budynku zobaczysz schody, prowadzące na I piętro: 

 

Wejdź schodami na I piętro, gdzie znajduje się Biuro Obsługi 

Interesanta: 

 

Tutaj możesz zostawić przyniesione przez siebie pismo lub poprosić 

pracownika o pomoc. 



Na prawo od Biura Obsługi Interesanta jest Sekretariat: 

 

Sekretariat: 

 

Tutaj możesz umówić się na spotkanie z Panem Wójtem lub zostawić 

przyniesione pismo lub uzyskać pomoc od pracownika. 



Wszystkie informacje o gminie można znaleźć na stronach 

internetowych: http://gminadywity.pl/ i www.bip.ugdywity.pl/  

 

http://gminadywity.pl/
http://www.bip.ugdywity.pl/

